
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů¨ 
 

    Zápis   č. 6 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 26.08.2015  
 
Přítomni:   16 
Omluveni: Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková, Ing. Martin Dufka, Mgr. Martina Braunerová, 
                 Ing. František Dufka, Antonín Ratajský. 
 

1. Zahájení 
 

a) ověřovatelé zápisu:  Ing. Štěpán Mitáček, Ing. Martin Polách 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu  Ing. Štěpána Mitáčka  
a Ing. Martina Polácha. 
PRO:   15   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 
Usnesení:  ZM 06/2015/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu  Ing. Štěpána Mitáčka  
a Ing. Martina Polácha. 

 
b) schválení programu: 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem zastupitelům, 
vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.  
PRO:      16  PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 

Usnesení:  ZM 06/2015/02 
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem zastupitelům, 
vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.  

 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 24.06.2015 

Ing. Martin Křižan přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva 
města ze dne 24.06.2015  č. ZM 05/2015/01 – ZM 05/2015/20. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 24.06.2015  č. ZM 05/2015/01 – ZM 05/2015/20. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 06/2015/03 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 24.06.2015  č. ZM 05/2015/01 – ZM 05/2015/20. 

 
2. Prodej domu č.p. 308 na Rajčovně v k.ú. Hluk   
Tento dům koupilo město Hluk  v roce 2014 od pana X.Y., na základě usnesení 
zastupitelstva ZM 24/2014/09 ze dne 30.04.2014 za cenu 137.200 Kč. Kupní smlouva 
byla podepsána 30.06.2014. Nyní požádal o odkoupení tohoto domu pan X.Y. na 
základě dvou žádostí. 
Rada města doporučuje zastupitelstvu zamítnout prodej domu č.p. 308 v ulici 
Rajčovna a zároveň rada zamítla zveřejnění záměru o prodeji tohoto domu. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města zamítá prodej domu Rajčovna č.p. 308, v k.ú. Hluk panu X.Y. 
PRO:   13   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    3 
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Usnesení:  ZM 06/2015/04 

Zastupitelstvo města zamítlo prodej domu Rajčovna č.p. 308, v k.ú. Hluk panu X.Y. 
 
 

3. Prodej pozemků v k.ú. Hluk – části parcel p.č. 2491/5 (14 m2), 2491/6 (18 m2) 
v ulici Pod Sádkama a  části parcely p.č.2574 (34 m2) v ulici Mladá, v k.ú. 
Hluk 

Jedná se o žádost pana X.Y. o odprodej části pozemků p.č. 2491/5 (ostatní plocha – 
ostatní komunikace 14 m2), p.č. 2491/6 (ostatní plocha – ostatní komunikace 18 m2) a 
p.č. 2574 (ostatní plocha – ostatní komunikace 34 m2) za účelem dodatečného 
povolení stavby okrasné zídky. Dle územního plánu se jedná o plochy veřejného 
prostranství s převahou zpevněných ploch. Cena pozemků dle znaleckého posudku 
č.1046-2015 od Ing. Martina Dufky je 41.550 Kč (629,60 Kč/m2). Znalecký posudek 
byl předán k nahlédnutí panu X.Y. 
Stavební komise doporučuje radě města se žádostí nezabývat. Dodatečné povolení 
stavby zídky není záležitostí stavební komise nebo rady města, ale stavebního úřadu. 
Žádostí o odkoupení části městských pozemků se bude stavební komise zabývat až 
po ukončení řízení ze strany stavebního úřadu.  
Rada města schválila usnesením RM 19/2015/31 ze dne 29.07.2015 zveřejnění 
záměru o prodeji části těchto pozemků dle GP č. 1746-178/2015. Záměr byl 
zveřejněn od 31.07.2015 do 17.08.2015. Rada města doporučuje zastupitelstvu 
prodej části pozemků 2491/5, 2491/6 v ulici Pod Sádkama a p.č.2574 v ulici Mladá, 
v k.ú. Hluk dle GP č. 1746-178/2015, poplatky hradí kupující. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemků p.č. 2491/5 (ostatní plocha – 
ostatní komunikace 14 m2), p.č. 2491/6 (ostatní plocha – ostatní komunikace 18 m2) 
v ulici Pod Sádkama a p.č. 2574 (ostatní plocha – ostatní komunikace 34 m2)  v ulici 
Mladá, v k.ú. Hluk panu X.Y., za cenu odhadní, poplatky hradí kupující. 
PRO:   13  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    3 

Usnesení:  ZM 06/2015/05 
Zastupitelstvo města schválilo prodej části pozemků p.č. 2491/5 (ostatní plocha – 
ostatní komunikace 14 m2), p.č. 2491/6 (ostatní plocha – ostatní komunikace 18 m2) 
v ulici Pod Sádkama a p.č. 2574 (ostatní plocha – ostatní komunikace 34 m2)  v ulici 
Mladá, v k.ú. Hluk panu X.Y., za cenu odhadní, poplatky hradí kupující. 
 
 
 
4. Přijetí daru 4/100 pozemku p.č. 1274/1 v ulici Zabartoníčí, v k.ú. Hluk do 

vlastnictví města 
Jedná se o nabídku pana X.Y. o přijetí daru pozemku p.č. 1274/1 (1056 m2, podíl 
4/100 = 42,24 m2) v ulici Zabartoníčí. Pozemek je veden jako ostatní plocha – ostatní 
komunikace. Dle územního plánu se jedná o plochu veřejného prostranství 
s převahou zpevněných ploch. Stavební komise doporučila radě města přijetí daru. 
Rada města doporučuje zastupitelstvu přijmout dar 4/100 pozemku p.č. 1274/1 v ulici 
Zabartoníčí, Hluk od  pana X.Y. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí daru - 4/100 pozemku p.č. 1274/1 v ulici 
Zabartoníčí, v k.ú. Hluk od  pana X.Y., poplatky hradí město. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
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Usnesení:  ZM 06/2015/06 
Zastupitelstvo města schválilo přijetí daru - 4/100 pozemku p.č. 1274/1 v ulici 
Zabartoníčí, v k.ú. Hluk od  pana X.Y., poplatky hradí město. 

 
5. Zrušení usnesení ZM 04/2015/14 z jednání zastupitelstva města ze dne 

29.04.2015 o schválení přijetí daru – pozemků p.č. 3704/51 (13 m2), 3704/52 
(15 m2), 3704/53 (23 m2), 3704/54 (27 m2), 3704/55 (30 m2) a 3704/56 (25 m2) 
ostatní plocha – ostatní komunikace v ulici Nad Kaštancem, v k.ú. Hluk 
Na zastupitelstvu města  dne 29.04.2015 jsme pozemky přijali jako dar od 
manželů p. X.Y. a p. X.Y.  Na základě žádosti pan X.Y. požaduje zrušení nabídky 
daru a chce pozemky prodat viz. bod 6. Rada města doporučuje zastupitelstvu 
města zrušení usnesení ZM 04/2015/14 z jednání zastupitelstva ze dne 
29.04.2015 o schválení přijetí daru – pozemků p.č. 3704/51 (13 m2), 3704/52 (15 
m2), 3704/53 (23 m2), 3704/54 (27 m2), 3704/55 (30 m2) a 3704/56 (25 m2) ostatní 
plocha – ostatní komunikace v ulici Nad Kaštancem, v k.ú. Hluk do vlastnictví 
města od manželů p. X.Y. a  p. X.Y. Poplatky spojené s převodem hradí město. 
Ing. Petr Hájek: 29. dubna jsme schválili darování pozemků městu. Čí jsou ty 
pozemky dnes? 
Ing. Křižan: JUDr. Vrbová zpracovala smlouvy a v době kdy se měly podepsat, tak 
se manželé X.Y. rozhodli jinak. Pozemky jsou zatím jejich. 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města ruší Usnesení:  ZM 04/2015/14 z jednání zastupitelstva ze 
dne 29.04.2015  o schválení přijetí daru - pozemků p.č. 3704/51 (13 m2), 3704/52 
(15 m2), 3704/53 (23 m2), 3704/54 (27 m2), 3704/55 (30 m2) a 3704/56 (25 m2) 
ostatní plocha – ostatní komunikace v ulici Nad Kaštancem, v k.ú. Hluk do 
vlastnictví města od manželů p. X.Y. a p. X.Y. Poplatky spojené s převodem hradí 
město. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 06/2015/07 

Zastupitelstvo města zrušilo Usnesení:  ZM 04/2015/14 z jednání zastupitelstva 
ze dne 29.04.2015 o schválení přijetí daru - pozemků p.č. 3704/51 (13 m2), 
3704/52 (15 m2), 3704/53 (23 m2), 3704/54 (27 m2), 3704/55 (30 m2) a 3704/56 
(25 m2) ostatní plocha – ostatní komunikace v ulici Nad Kaštancem, v k.ú. Hluk do 
vlastnictví města od manželů p. X.Y. a p. X.Y. Poplatky spojené s převodem hradí 
město. 

 
6. Odkup pozemků p.č. 3704/51 (13 m2), 3704/52 (15 m2), 3704/53 (23 m2), 

3704/54 (27 m2), 3704/55 (30 m2) a 3704/56 (25 m2)v ulici Nad Kaštancem, 
v k.ú. Hluk.  

Jedná se o žádost manželů p. X.Y. a p. X.Y., o odkoupení pozemků p.č. 3704/51 (13 
m2), 3704/52 (15 m2), 3704/53 (23 m2), 3704/54 (27 m2), 3704/55 (30 m2) a 3704/56 
(25 m2) v ulici Nad Kaštancem. Všechny pozemky jsou vedeny jako ostatní plocha – 
ostatní komunikace. Dle územního plánu se jedná o plochy veřejného prostranství 
s převahou nezpevněných ploch. Rada města doporučuje zastupitelstvu odkup 
pozemků p.č. 3704/51, 3704/52, 3704/53, 3704/54, 3704/55 a 3704/56 za cenu 
odhadní. Cena za 1 m2 dle znaleckého posudku č.1034-2015 od Ing. Martina Dufky je 
199,78 Kč/m2. Posudek byl vypracován 02.04.2015 pro manžele X.Y., kteří sousední 
pozemky městu taktéž nabídli. Cena pozemků o celkové rozloze 133 m2, které nabízí 
manželé X.Y., činí tedy 26.570 Kč. Rada města doporučuje zastupitelstvu odkup 
pozemků  p.č. 3704/51,  3704/52,  3704/53,  3704/54,  3704/55,  3704/56  v  ulici Nad  
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Kaštancem, v k.ú. Hluk  od manželů p. X.Y.  a p. X.Y., za cenu odhadní (viz. znalecký 
posudek  č. 1034-2015 zpracovaný Ing. Martinem Dufkou - manželé X.Y.), poplatky 
dle zákona. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků p.č. 3704/51 (13 m2), 3704/52 (15 
m2), 3704/53 (23 m2), 3704/54 (27 m2), 3704/55 (30 m2) a 3704/56 (25 m2) v ulici Nad 
Kaštancem, v k.ú. Hluk od manželů p. X.Y. a  p. X.Y. za cenu odhadní, poplatky dle 
zákona. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 06/2015/08 
Zastupitelstvo města schválilo odkup pozemků p.č. 3704/51 (13 m2), 3704/52 (15 m2), 
3704/53 (23 m2), 3704/54 (27 m2), 3704/55 (30 m2) a 3704/56 (25 m2) v ulici Nad 
Kaštancem, v k.ú. Hluk od manželů p. X.Y. a p. X.Y. za cenu odhadní, poplatky dle 
zákona. 
 
7. Žádosti o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 

k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 
Jedná se o žádosti: 
a) pana X.Y. pro novostavbu rodinného domu na pozemku parcelní číslo 877 

v ulici Sadová, Hluk ze dne 16.01.2014 
Stavební komise souhlasí se zařazením do Seznamu podpořitelných nemovitostí 
a doporučuje radě města zařazení nemovitosti do Seznamu. 
Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit zařazení žádosti pana X.Y. ze dne 
16.01.2014 na demolici s následnou novostavbou rodinného domu na pozemku 
parcelní číslo 877 v ulici Sadová, Hluk do Seznamu podpořitelných nemovitostí 
dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území. 
Ing. Křižan: v ulici Sadové byla v minulosti stodola, kterou pan X.Y. zboural a na 
jejím místě postavil nový dům.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje zařazení žádosti pana X.Y. ze dne 16.01.2014 na 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu na pozemku parcelní 
číslo 877 v ulici Sadová, Hluk do Seznamu podpořitelných nemovitostí dle 
Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 06/2015/09 

Zastupitelstvo města schválilo zařazení žádosti pana X.Y. ze dne 16.01.2014 na 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu na pozemku parcelní 
číslo 877 v ulici Sadová, Hluk do Seznamu podpořitelných nemovitostí dle 
Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území. 
 
b) pana X.Y. na rekonstrukci rodinného č.p. 688 v ulici Hlavní, Hluk na pozemku 

parcelní číslo 235/1 ze dne 9.6.2015. 
Stavební komise souhlasí se zařazením do Seznamu podpořitelných nemovitostí 
a doporučuje radě města zařazení nemovitosti do Seznamu.  
Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit zařazení žádosti pana X.Y. ze dne 
09.06.2015 na rekonstrukci rodinného domu č.p. 688 v ulici Hlavní, Hluk do  
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Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového  
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území 
s podmínkou obhlídky nemovitosti s termínem do konání zastupitelstva 
26.08.2015. 
Ing. Křižan: dnes jsem tam osobně byl, v prostorách, které chtějí rekonstruovat 
nikdo nebydlí, bydlí pouze ve výminku nějaký pán, na jméno si nevzpomenu. 
p. Julie Šuránková: občan, který tam bydlí, tam má trvalé bydliště? 
Ing. Křižan: tak to opravdu nevím, zda tam má trvalý pobyt, bude lepší tento bod 
odložit na další jednání zastupitelstva. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města odkládá projednání zařazení žádosti pana X.Y.  ze dne 
09.06.2015 na rekonstrukci rodinného domu č.p. 688 v ulici Hlavní, Hluk do 
Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území na další jednání zastupitelstva 
města. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 06/2015/10 

Zastupitelstvo města odložilo projednání zařazení žádosti pana X.Y. ze dne 
09.06.2015 na rekonstrukci rodinného domu č.p. 688 v ulici Hlavní, Hluk do 
Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území na další jednání zastupitelstva 
města. 
 

8. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice č. 1/2015 
k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 

Jedná se o žádost pana X.Y. a paní X.Y. o finanční příspěvek na výstavbu nového 
rodinného domu na místě po odstranění rodinného domu v ulici Na Konečné, Hluk na 
pozemku p.č. 2505 ze dne 26.06.2015. Stavební komise doporučuje radě města 
schválení finančního příspěvku.  
Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit finanční příspěvek ve výši 150.000 Kč 
na výstavbu nového rodinného domu na místě po odstranění rodinného domu v ulici 
Na Konečné, Hluk na pozemku p.č. 2505, na základě žádosti pana X.Y. a paní X.Y. 
ze dne 26.06.2015 dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu 
v již zasíťovaném území, po doložení dokladu o ekologické likvidaci odpadu. 
Ing. Křižan: stavební komise měla podmínku doložení dokladu o ekologické likvidaci 
odpadu.  Pan X.Y. přinesl čestné prohlášení, že veškerý odpad, cihly použil na stavbu 
nového domu. Je to patrno i z fotodokumentace. Dnes se přihlásila k trvalému pobytu 
i  manželka pana X.Y., paní X.Y. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 150.000 Kč 
na výstavbu nového rodinného domu na místě po odstranění rodinného domu v ulici 
Na Konečné, Hluk na pozemku p.č. 2505, na základě žádosti pana X.Y. a paní X.Y.  
ze dne 26.06.2015 dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu 
v již zasíťovaném území.   
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PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 06/2015/11 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 150.000 Kč na 
výstavbu nového rodinného domu na místě po odstranění rodinného domu v ulici Na 
Konečné, Hluk na pozemku p.č. 2505, na základě žádosti pana X.Y. a paní X.Y.  ze 
dne 26.06.2015 dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu 
v již zasíťovaném území.   
 
9. Závěrečný účet 2014 – hospodaření Mikroregionu Ostrožsko - Veselsko 
Dle zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a stanov 
Mikroregionu se po schválení závěrečného účtu a výroční zprávy valnou hromadou 
Mikroregionu, zajistí rozeslání tohoto závěrečného účtu k projednání 
v zastupitelstvech všech členských obcí. Závěrečný účet zastupitelstvo neschvaluje, 
ale bere jej na vědomí. Závěrečný účet 2014 – hospodaření Mikroregionu Ostrožsko 
– Veselsko byl vyvěšen na pevné i elektronické úřední desce dne 16.07.2015 po 
dobu 15 dnů. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města  bere na vědomí Závěrečný účet 2014 – hospodaření 
Mikroregionu Ostrožsko – Veselsko. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 06/2015/12 

Zastupitelstvo města  vzalo na vědomí Závěrečný účet 2014 – hospodaření 
Mikroregionu Ostrožsko – Veselsko. 
 
10. Změna stanov Mikroregionu Ostrožsko – Veselsko  
Dle platných právních úprav bylo nezbytné změnit i stanovy Mikroregionu Ostrožsko – 
Veselsko. V minulosti byl změněn název i sídlo Mikroregionu a tato změna nebyla 
zanesena do stanov. 
Ing. Petr Hájek: kdo je delegován z naší obce? 
Ing. Křižan: na valné hromady je delegován starosta a místostarosta města a ve 
správní radě je pouze starosta města. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Stanovy Mikroregionu Ostrožsko – Veselsko.  
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 06/2015/13 

Zastupitelstvo města schválilo Stanovy Mikroregionu Ostrožsko – Veselsko.  
 

11. Smlouva o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci – 
pozemku p.č. 3280/11 v k.ú. Hluk s Českou republikou – Úřadem pro 
zastupování státu ve věcech majetkových Praha 

Jedná se o bezúplatný převod pozemku p.č. 3280/11 v k.ú. Hluk, který vlastní Úřad 
pro zastupování státu ve věcech majetkových. Pozemek má rozlohu 27 m2 (ostatní 
plocha – ostatní komunikace). Dle územního plánu je začleněn jako veřejná plocha 
s převahou zpevněných ploch. Pozemek se nachází v ulici Čtvrtě a je pod 
komunikací IV. třídy. Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit Smlouvu o 
bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci – pozemku p.č. 3280/11 
v k.ú. Hluk s Českou republikou – Úřadem pro zastupování státu ve věcech 
majetkových Praha. 
Ing. Křižan: jedná se o pozemek v ulici Čtvrtě. Na dubnovém zastupitelstvu jsme 
schválili zařazení žádosti manželů X.Y. do Seznamu podpořitelných nemovitostí  na 
rekonstrukci rodinného domu č.p. 1175 v této ulici. Z důvodů budování sítí 
k rodinnému domu č.p. 1175 nám Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových 
nabídl bezúplatný převod pozemku do vlastnictví  města. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva 
k nemovité věci pozemku p.č. 3280/11, v k.ú. Hluk, druh pozemku: ostatní plocha, 
způsob využití: ostatní komunikace č. UZSVM/BUH/4752/2015-BUHM  s Českou 
republikou – Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo 
nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 06/2015/14 
Zastupitelstvo města schválilo Smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva 
k nemovité věci pozemku p.č. 3280/11, v k.ú. Hluk, druh pozemku: ostatní plocha, 
způsob využití: ostatní komunikace č. UZSVM/BUH/4752/2015-BUHM  s Českou 
republikou – Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo 
nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2. 

 
12. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
Mgr. Vladislava Michalčíková – členka finančního výboru: 
Zápis z jednání finančního výboru konaného dne 17.08.2015 
AD 1) Čerpání rozpočtu za I. pol. 2015 
Paní Angerová předložila finančnímu výboru podrobný výklad k čerpání rozpočtu za I. 
pololetí r. 2015, finanční výbor nemá k materiálu žádných připomínek a bere tento 
materiál na vědomí. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu za I. pololetí 2015. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 06/2015/15 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí čerpání rozpočtu za I. pololetí 2015. 

 
 
AD 2) II. Rozpočtové opatření  roku 2015 

 

Příjmy -   rozpočet upravený                                         67.483.000,--  

Dotace KÚ ZK – ZŠ PO     +     794.300,--  

Dotace KÚ ZK – Sport Hluk    +         8.000,-- 

Komunální služby      +     129.000,-- 

Odvody za odnětí půdy     +       56.000,--   

                                =     68.470.300,-- 

Financování – rozpočet schválený                               5.782.000,--  

                         =        5.782.000,--  

Výdaje – rozpočet upravený                                       73.265.000,--  

Dotace KÚ – ZŠ PO      +      794.300,--  

Dotace KÚ – Sport Hluk    +          8.000,-- 

Odvádění odp. vod     -         41.000,-- 

Komunikace – silnice     +        41.000,--  

Předškolní zařízení MŠ     +      185.000,-- 

                                                                                     =      74.252.300,-- 

Finanční výbor byl seznámen s úpravami rozpočtu II, nemá žádné námitky a 
doporučuje zastupitelstvu ke schválení. 
Ing. Martin Polách: zdá se mně hodně peněz za zpracované projekty v mateřské 
škole u položky výdaje 185.000 Kč? 
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Ing. Křižan: projekt stál 92 tis. Kč a studie 58 tis. Kč. Firma MIX-MAX ENERGETIKA 
nám pomáhá s tepelným hospodářstvím kotelen v mateřské škole, na sportovní hale  
a Domě dětí a mládeže.  
Kotelna v mateřské škole – problém je se stářím a chodem solárních kolektorů. 
Studie měla 5 výstupů. Vymění se staré kotle za kotle s tepelnými čerpadly. 
Současně má být vypsána výzva na poskytování dotací. Vypracovala se studie, na 
kterou navazuje projektová dokumentace a ta má být hotová na podzim. Poté by 
měla být vypsána výzva a podala by se žádost o dotaci. V případě, že dotaci 
dostaneme, proběhne celková rekonstrukce kotelny mateřské školy. 
Ing. Šimčík: bylo zpracováno 5 variant, které daly dost práce zpracovat. Je to sice 
dost peněz za projektovou dokumentaci, ale je součástí nákladů, pokud dostaneme 
dotaci. 
Ing. Křižan: 60% bude dotace, 40% bude podíl obce, nebudeme muset dokládat 
žádné úsporné opatření. Nejlépe vychází varianta tepelná, plynová čerpadla. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje II. Rozpočtové opatření roku 2015: 
 

Příjmy -   rozpočet upravený                                         67.483.000,--  

Dotace KÚ ZK – ZŠ PO     +     794.300,--  

Dotace KÚ ZK – Sport Hluk    +         8.000,-- 

Komunální služby      +     129.000,-- 

Odvody za odnětí půdy     +       56.000,--   

                                =     68.470.300,-- 

Financování – rozpočet schválený                               5.782.000,--  

                         =        5.782.000,--  

Výdaje – rozpočet upravený                                       73.265.000,--  

Dotace KÚ – ZŠ PO      +     794.300,--  

Dotace KÚ – Sport Hluk    +         8.000,-- 

Odvádění odp. vod     -        41.000,-- 

Komunikace – silnice     +       41.000,--  

Předškolní zařízení MŠ     +     185.000,-- 

                                                                                     =     74.252.300,-- 

PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 06/2015/16 
Zastupitelstvo města schválilo II. Rozpočtové opatření roku 2015: 
 
Příjmy -   rozpočet upravený                                         67.483.000,--  

Dotace KÚ ZK – ZŠ PO     +     794.300,--  

Dotace KÚ ZK – Sport Hluk    +         8.000,-- 

Komunální služby      +     129.000,-- 

Odvody za odnětí půdy     +       56.000,--   

                                =     68.470.300,-- 

Financování – rozpočet schválený                                5.782.000,--  

                         =         5.782.000,--  

Výdaje – rozpočet upravený                                       73.265.000,--  

Dotace KÚ – ZŠ PO      +      794.300,--  

Dotace KÚ – Sport Hluk    +          8.000,-- 

Odvádění odp. vod     -         41.000,-- 

Komunikace – silnice     +        41.000,--  

Předškolní zařízení MŠ     +      185.000,-- 

                                                                                     =      74.252.300,-- 
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AD 3) Žádost DDM o mimořádný příspěvek pro reprezentaci mažoretek 
Finanční výbor projednal žádost o dotaci pro mažoretky na ME v Itálii  a doporučuje 
radě města neschválit dotaci v požadované výši v důsledku provedené 
veřejnosprávní kontroly, která zjistila, že neinvestiční příspěvek od zřizovatele je 
dostačující k tomu, aby mohly být pokryty požadované náklady na tuto reprezentaci.   
Rada města doporučuje zastupitelstvu neschválit žádost o poskytnutí dotace ve výši 
49.000 Kč Domu dětí a mládeže Hluk, příspěvková organizace, Boršická 145, 687 25 
Hluk na úhradu faktury za dopravu a ubytování mažoretek na mistrovství Evropy 
v Itálii. Rada města doporučuje zastupitelstvu vyčlenit částku z neinvestičního 
příspěvku v rámci schváleného rozpočtu Domu dětí a mládeže Hluk ve výši 47.500 Kč 
(2.500 Kč/mažoretku). 
Ing. Křižan: na základě provedené kontroly je názor, že Dům dětí a mládeže Hluk má 
finančních prostředků dostatek. Doporučuje se, aby nejprve vyčerpali své prostředky 
a pokud v závěru roku zjistí, že jim finance chybí, např. na topení, udělají se úpravy 
v rozpočtu. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje vyčlenění částky z neinvestičního příspěvku v rámci 
schváleného rozpočtu Domu dětí a mládeže Hluk, příspěvková organizace, Boršická 
145, 687 25 Hluk ve výši 47.500 Kč (2.500 Kč/mažoretku) na úhradu faktury za 
dopravu, ubytování a startovné mažoretek na mistrovství Evropy v Itálii. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 06/2015/17 
Zastupitelstvo města schválilo vyčlenění částky z neinvestičního příspěvku v rámci 
schváleného rozpočtu Domu dětí a mládeže Hluk, příspěvková organizace, Boršická 
145, 687 25 Hluk ve výši 47.500 Kč (2.500 Kč/mažoretku) na úhradu faktury za 
dopravu, ubytování a startovné mažoretek na mistrovství Evropy v Itálii. 

 
AD 4) Kontrola pokladny  
Byla provedena fyzická kontrola pokladny a členové finančního výboru konstatují, že 
fyzický stav souhlasí s účetním.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 06/2015/18 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 

 
13. Informace o činnosti orgánů města a jiné 

 Činnost Městské policie Hluk – na základě podnětu jednoho zastupitele  
zpracovala městská policie zprávu o své činnosti. Podle této zprávy plní 
městská policie následující úkoly: dohled na přechodech pro chodce, denně 
rozvoz obědů z mateřské školy, doručování veškeré korespondence 
městského úřadu po Hluku, namátkové kontroly na stadionu, na dětských 
hřištích a na hřbitově. Dále usměrňování dopravy při konání např. vinařského 
plesu, odchyt volně pobíhajících psů, kontroly na cyklostezkách. Od začátku 
roku bylo odchyceno 12 volně pobíhajících psů, z toho 3 byli darováni. Dále 
kontrola  5 podomních prodejců a 3 případy pálení trávy. 
Ing. Šimčík: Kristýna byla 2-3 měsíce nemocná, Petr byl na vše sám, tím se 
ani neměřila rychlost. 
Ing. Křižan: máme podněty od občanů na měření rychlosti v ulici Hradišťské a 
Hlavní směrem od Vlčnova. U měřícího přístroje je nutné každý rok provést 
kalibraci, která by stála 30 tis. Kč. 
p. Julie Šuránková: kolik vybrala městská policie na pokutách? 
p. Angerová: od začátku roku 1.400 Kč za pokuty. 
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p. Julie Šuránková: nemyslím si, že situace je zaviněna pracovníky městské 
policie, ale rada by měla zaujmout nějakou koncepci. Jestli je rozšířit, přijmout  
další nebo spolupracovat s policií v okolních obcích a bezpečnostní 
agenturou. 
Ing. Křižan: městská policie spadá pod starostu města, na koncepci jsem 
neměl zatím čas. 

 Zpráva o užívání návykových látek – Základní škola Hluk – taktéž na základě 
podnětu zastupitele jak se řeší v základní škole problematika návykových 
látek, nám předložila p. ředitelka „Výsledky prevence rizikového chování ve 
školním roce 2014-2015“. Základní škola podniká kroky, které jsou shrnuty 
v této zprávě. Během školního roku bylo ve škole provedeno několik 
průzkumů a šetření formou dotazníku. Byl proveden anonymní průzkum 
závislosti žáků od 5.-9. ročníku na návykových látkách. Žáci odpovídali na 
otázky týkající se kouření a drog. Dotazník se zaměřil na vědomosti dětí 
ohledně návykových látek a rizika jejich užívání. V poslední části se děti 
vyjádřili k možnosti nabízení drog, svěření se rodičům. Co se týká kouření, 
většina dětí buď kouřit nikdy nezkoušela, nebo je jen 1x zkusila. U alkoholu se 
přiznalo několik žáků 8. a 9. ročníku, že si občas nějaký dají. U drog uvedlo 
několik žáků, že zkoušelo marihuanu. Pokud se týká nabízení drog v okolí 
školy, uvedli jen 2 žáci, že jim někdo drogy nabízel.  
Ing. Křižan: mohu tuto zprávu odeslat všem zastupitelům pro informaci. 
Mgr. Milena Šimčíková: tuto zprávu připravujeme každý rok a zasíláme na 
Krajský úřad Zlínského kraje. Naše škola dostala ocenění nejlepšího 
preventivního programu. 
Ing. Křižan: rada města si přizvala na jednání Kriminální policii z Uherského 
Hradiště k problematice drog. Nemohou nám sdělit jmenovitě koho řeší. Ke 
konci tohoto roku bychom chtěli schůzku znovu zopakovat. 

 Bezbariérové chodníky I. a II. etapa – neprošlo se prvním kolem podání 
žádosti o dotaci. Opravily se chyby a nedostatky v projektové dokumentaci a 
znovu se ve druhém kole požádalo. Výsledek, zda dotaci dostaneme, budeme 
znát v září. Pokud ji získáme, může se začít s prací v polovině září, protože 
smlouvu o dílo už máme podepsanou. Pokud dotaci nezískáme, je ve smlouvě 
obsažen bod – odstoupení od smlouvy. 

 Rekonstrukce centrální části města Hluk – Ing. Křižan: nachystal jsem několik 
fotografií z této rekonstrukce. Objevilo se více problémů, než se očekávalo a 
proto přibudou vícepráce: 

o před přístavbou základní školy se anglické dvorky po odkrytí úplně 
rozpadly. Budou nové. 

o vedle pomníku byl telefonní kabel tak vysoko, že se bude muset 
přeložit na jinou trasu. 

o u základní školy jsou 3 okapní vpusti, uprostřed je jímka, kde je oblast 
velmi mokrá, jímka nebyla nikde vyvedená. V minulosti se kanalizace 
neřešila, proto se vybuduje nová kanalizace až do ulice Kostelní. 

o další problém před Českou spořitelnou – u schodiště jsou 4 poklopy, 
které tvoří jímku. Objekt vlastní pan Rybnikář, ale pozemky, kde je 
jímka patří městu. Byl by problém s výškou septiku, rozhodl se  proto 
vývoz septiku a že by tam v budoucnu nebyl. Při výkopu se objevila 
stará studna, která se zachová. 

o u stánků na náměstí – odvod dešťové vody u stánků nešel do 
kanalizace, nebyl funkční. Dnes je nový výkop a šachta, která sbírá 
vodu u základní školy a stánků. 

o po vybagrování se objevil starý zděný kanál, když se pustila voda ze 
školního dvora, tak se objevila v tomto kanále. Proto se napojila nová 
kanalizace z plastů. 

o pro zastávku autobusu není únosná pláň, proto se musí místo zhutnit. 
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o septik za poštou se vyčerpal, bourat se nebude, v budoucnu se udělá 
přepojení. 
Práce začaly 20. července, kdyby nebyly problémy s kanály, bylo by už 
vydlážděné. 
p. Julie Šuránková: proč se rozhodlo pro žulové kostky? 
Ing. Křižan: je to současný trend, mají je v Uherském Hradišti, v Praze, 
propagují je architekti. 

 Rekonstrukce kotelny – Mateřská škola Hluk – bylo sděleno během bodu č. 12 
– finanční výbor. 

 Výběr dodavatele tepla pro město Hluk a jeho příspěvkové organizace –  
Ing. Křižan: proběhlo výběrové řízení, kdy se přihlásilo 8 subjektů. Muselo se 
zrušit, protože jsem umožnil  vstup do kotelen  jedné firmě v jiný den, než bylo 
dohodnuto. Zjistilo se, že z 8 firem 5 neumí spočítat cenu tepla za jednotku. 
Druhé výběrové řízení proběhne na podzim. Do konce roku bude topit firma 
ATRIUM Uherské Hradiště.  

 Hody 2015 a kulturní programy během léta – p. Marie Plačková: program na 
hody byl pěkný, v sobotu košt vína a výstava obrazů p. Svojsíkové na 
památkových domcích, výstava k činnosti hluckých seniorů na tvrzi, 
vystoupení dětských folklorních souborů a souboru Okluky. V neděli hodová 
mše v kostele, před tvrzí festival dechových hudeb a promítání filmů ze 
slavností Navalis v Praze.  
Ing. Šimčík: na festivalu dechovek v neděli byla polovina účastníků, asi díky 
velkému horku, kapely zde hrály výborné. 

 Městské kino Hluk – v současné době probíhá výběrové řízení na dodavatele, 
přihlásilo se 13 firem, 7 firem mělo formální nedostatky, proto se požádalo o 
doplnění.  Nikdo z firem na tuto výzvu k doplnění nereagoval. Možná je to tím, 
že je doba dovolených, proto se lhůta o doplnění ještě prodloužila. V pondělí 
31. srpna proběhne další zasedání výběrové komise. Tento týden bude 
vydáno stavební povolení, trochu je problém se sousedy kina, kteří podali 
námitky. Pokud se odvolají, ztratíme dotaci. V říjnu by mělo být vyhlášeno 
další kolo dotací, požádalo by se znovu. 

 Komplexní pozemkové úpravy – je zpracovávána studie odtokových poměrů 
firmou Atelier Fontes Brno, která po nás požaduje v krátké době informace 
k pozemkovým úpravám - ke komunikacím, polním cestám, remízkům. Proto 
jsem zadal MVDr. Pavlu Hrdinovi, předsedovi zemědělské komise a životního 
prostředí svolání komise se zástupci hospodářských objektů – Dolňácka, Vína 
Blatel, Nového Dvoru Kunovice, rybářů, myslivců. 1. září má být další schůzka 
s firmou Atelier Fontes Brno. Máme zpracovat polní cesty, remízky, zóny pro 
zvěř. Stanovili na zpracování velmi krátkou dobu. 

 Odkup tenisového areálu – ozval se nám znalec z Hodonína, který přijede 
příští týden na jednání. Výsledek posudku zatím neznáme. 

 Nezaměstnanost –  
o město Hluk má 131 uchazečů o zaměstnání – tj. 4,09% 

nezaměstnaných 
o ORP Uherské Hradiště má 3.314 uchazečů o práci – tj. 5,32 % 
o ORP Uherský Brod má 1.654 uchazečů o práci – tj. 4,60% 
o Okres Uherské Hradiště má 4.991 uchazečů – tj 5,11% 
o Zlínský kraj má 23.869 uchazečů o práci – tj. 5,9%. 

 Daňové příjmy – ke konci února propad oproti roku 2014 13,3%, ke konci 
dubna 10,6 % a k dnešnímu dni 3,77%. Propad oproti loňskému roku je 901 
tis. Kč. 
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 Stavy účtů k 26.08.2015: 
Běžný účet u KB                                          19.023.670,-Kč 
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB        2.821.410,-Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna                        418.837,-Kč 
Účet ČNB                             29.791,-Kč 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Celkem účty                                                                22.293.708,-Kč  
 
Nesplacené úvěry  k 26.08.2015 
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                   1.069.000,-Kč 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem úvěry             1.069.000,-Kč 
 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech a stavu účtů. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 06/2015/19 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech a stavu účtů. 

 
 

14. Diskuse 

Mgr. Milena Šimčíková: v jaké fázi je půdní přístavba základní školy? 
Ing. Křižan: zatím v žádné, nebyl vybrán projektant, uvažuje se, že by se udělaly  
4 třídy. 
p. Radek Salanci: mám nejasnosti s náměstím, jímka se nikdy nevyvážela? 
Ing. Křižan: ne nevyvážela. 
p. Salanci: jsou dostatečně zmapované vpustě, když je vše otevřené? 
Ing. Šimčík: bude provedeno skutečné provedení stavu. 
Ing. Křižan: studny monitorujeme. 
p. Josef Dvorský: když je rozdělané náměstí, a děti chodí ze školy, je dobré udělat 
přechod pro chodce na Kostelní ulici směrem od školy a od školy směrem k domu  
p. Křápka. Chce to, aby auta zpomalila, protože provoz se celkově zvyšuje. I v naší  
ulici Příčné je velký provoz, bylo by řešitelné retardérem. Nemáme tam chodník a 
proto všichni jdou po silnici. Požádal bych, aby přes náměstí byla stanovena 30 km 
rychlost. 
Ing. Křižan: nemůžeme si něco realizovat, musí to být tak, jak je navržená projektová  
dokumentace. 
Ing. Šimčík: v projektové dokumentaci se požadovala 30 km rychlost a semafor u  
základní školy. Policií ČR a Odborem dopravy Městského úřadu v Uherském Hradišti 
bylo obojí zamítnuto. V ulici Příčné, kde bydlíš jste požadovali retardér a pak jej nikdo 
nechtěl před svým domem. Proběhl také monitoring průjezdu vozidel  ulicí Příčnou 
městskou policií a zjistilo se, že tam doprava nebyla skoro žádná. 
p. Dvorský: v parku v ulici Hřbitovní je večer dost tma, nejsou tam žádná světla. 
p. Ladislava Kotačková: chci navázat na p. Plačkovou, že Hluk by se měl pochválit, 
co tady probíhá akcí. Byla bych pro výrobu jednoduchých prospektů o městě  v cizím 
jazyce. Když probíhala akce Navalis v Praze, bylo to úžasné, každý se ptal odkud 
jsme a my jsme neměli v ruce žádný propagační materiál o Hluku. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí  diskusi zastupitelů a občanů. 
PRO:   16   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 06/2015/20 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  diskusi zastupitelů a občanů. 

 

 

 

 
15. Závěr 

 

Zasedání  bylo ukončeno ve 20:05 hodin. 

 

Zápis byl vyhotoven dne 02.09.2015 

 

Zapsala: Dana Krhovská 

 
 
 
 
Zápis ověřil: p. Ing. Štěpán Mitáček  dne 03.09.2015   
 
                     p. Ing. Martin Polách    dne 04.09.2015   

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Martin Křižan 
starosta 

 
 
 
 

Neanonymizovaný zápis z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 
 
 
Vyvěšeno dne: 04.09.2015 
Sňato dne: 

 

 

 


